
   

 

 Månadsmötet i augusti 2018 

 

Vår ordförande Bo Lundgren hälsade alla välkomna till höstens första 

månadsmöte och berättade att det kvarstår en hel del inför flytten till 

Skeppsgården men han var positiv inför de förändringar som detta kommer att 

innebära. En projektgrupp har tillsats och alla kvinnor i våra föreningar kommer 

att representeras av Irené Lundbäck. Ta gärna kontakt med henne om sådant 

som inte fungerar bra på Skeppet men som kan bli bättre på Skeppsgården. 

Inger Mobrin, Ella 

Andersson och Helena 

Löfgren gjorde verkligen 

sitt bästa för att värva fler 

till sina hantverks-träffar. 

Vi fick också se allehanda 

resultat av deras träffar. 

Tyvärr är alla vävstolar 

upptagna så där är det 

svårt att få plats men i 

övrigt finns det plats, 

speciellt för herrarna. 
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Yvonne Lindström berättade tämligen utförligt om allt arbete som vår KPR-grupp 

lägger ned inom kommunen för att säkerställa att de äldre skall få den service 

och omvårdnad de förtjänar. Yvonne pratade också en del om den skrift vi alla 

har fått från Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB) och 

ondgjorde sig speciellt över bristen i skriften om hanteringen av läkemedel. 

Kaffet kom fram och efter det tog Håbo spelemän ton och underhöll oss med ett 

antal fina låtar från olika delar av folkmusikens Sverige. Gun på nyckelharpa är 

dotter till en av kommunens mest kända spelemän, Erik Kjellgren i Måttan. 

Efter underhållningen under ledning av Arne Lindqvist återstod bara dragningen 

av lotteriet innan alla de 96 personerna kunde återvända ut i den fina höstsolen. 

/Kent Magnusson  


